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Van: Toon Coopmans Dorpspartij
Datum: 9 oktober 2019

Geacht college, 

In het ED van woensdag 9 oktober staat het volgende artikel met de kop  “Provincie wil snel 
uit stikstofimpasse”.

Hierin geeft de Brabantse gedeputeerde Rik Grashoff aan hoe aan de slag te gaan met de 
stikstof problematiek.
In één van de alinea’s staat het volgende voorbeeld: Als de veehouderij inderdaad verdwijnt, 
mag 70 procent van de ‘stikstofwinst’ gebruikt worden voor een ander plan. Op die manier 
kan de provincie ruimte creëren om andere, grote projecten toe te staan.
Op basis van deze alinea word gesuggereerd dat de “grote projecten” binnen de provincie 
voorrang verkrijgen. Dit betekent in de praktijk dat in hoofdzaak het stedelijk gebied weer op 
gang gebracht wordt en dat de plattelandsgemeenten zoals Gemert-Bakel achteraan mogen 
sluiten.
De kamerbrief van 4 oktober geeft in deze ook geen duidelijkheid behalve dan dat de rol van 
de provincie hierin toegelicht wordt.                               

Vraag:
1. Is het al duidelijk hoe verkregen stikstofruimte ingezet gaat worden?
2. wordt dit provinciaal gecoördineerd en komt dit dan in een stikstofbank en op basis 

van welke regels wordt dit dan aan wie toegekend?

Mvg   Toon Coopmans  Dorpspartij


